

This is followed by the body of the Register, that is, the list of names. The Register is organized by province and, within each province, entries are divided into the following three groups:

- individuals;
- companies, organisations and institutions;
- governments and elected officials.

The following is a synopsis of the principal types of anti-apartheid action taken by Canadians.

1. Boycott of South African products

- refusing to purchase specific products such as fresh fruit, processed fruit, wines, liquors and gold coins;
- producing and disseminating lists of South African products sold in Canada to enhance the effectiveness of boycott campaigns;
- requesting managers and directors of stores selling South African products to discontinue this practice as long as the system of apartheid exists in South Africa.

2. Tourist boycott

- refusing to travel to South Africa;

Vient ensuite le corps du document, c'est-à-dire la liste de noms. Le registre est divisé par province. Les entrées figurant sous chaque province sont réparties en trois groupes:

- particuliers;
- sociétés, organisations et institutions;
- gouvernements et représentants élus.

On trouvera ci-dessous un résumé des principaux types de mesures prises par les Canadiens contre l'apartheid.

1. Boycottage des produits sud-africains

- on refuse d'acheter certains produits comme les fruits frais et traités, les vins, les alcools et les pièces d'or;
- pour une plus grande efficacité des campagnes de boycottage, on dresse et diffuse des listes de produits sud-africains vendus au Canada;
- des gérants et directeurs de magasins qui vendent des produits sud-africains se font demander d'arrêter la vente de ces produits tant que le régime d'apartheid n'aura pas été éliminé de l'Afrique du Sud.

2. Boycottage du tourisme

- on refuse de se rendre en Afrique du Sud;